
  

  

                

  
REFERAT FRA MØTE I SIGDAL KIRKELIGE FELLESRÅD 

12.09.2024 
 

Tilstede: Knut Helge Kaugerud, Gunhild Albjerk, Hilde Weggesrud, ordfører Vebjørn Aasand 
Seljord, sokneprest Lise Kleven og kirkeverge Mette Gabrielsen Flågan.  
Ikke tilstede: Jarle Trøseng 
Ekstra møte 27.8 var Kari Marianne Grøterud vara for Hilde Weggesrud 
    

1.        Protokoll 
           Sak 26/24     Vedtak i fellesrådets møte 11.06.2023. 

• Referat tidligere utsendt. Referatet ble gjennomgått, kommentert og vedtatt. 
            
2.        Orienteringssaker 
           Sak 27/24     Oppfølging og orientering ved rådets medlemmer og kirkevergen. 

• Åpen kirke i Eggedal sommer 2024 har vært en stor suksess. I løpet av 9 åpne dager kom det til 
sammen 141 stykker. Det var mye hyttefolk, turister og noen utenlandske. Marion kunne 
informere at det var mange fornøyde folk som endelig kunne komme inn i kirkerommet og se. 

• Vi har hatt digitalt gravkart som et prosjekt på vent en god stund nå. Gravkart.no som er 
leverandør ønsker gjerne at vi får dette fullført. Kirkevergen har tatt tak i det, men dette er 
meget tidskrevende. Men målet er å få dette på plass før snøen kommer. 

• Smart-tv er nå på plass i 2. etg på Borgerstua. Menighetsrådene sponser med 10.000 kr hver. 
Denne er allerede i bruk og vi håper dette blir en god erstatter for projektoren som  ikke virker 
lenger. 

• Karolina, vår menighetspedagog (ny tittel på de som het trosopplærere) har begynt på Diakon 
studier. Vi har lenge ønsket en Diakon her i Sigdal og vi håper, når Karolina er ferdig med sine 
studier, at hun kan gå inn i kombinert stilling som menighetspedagog og Diakon. Her kan det 
være store muligheter for godt samarbeid med kommunen, som skoler og hos de eldre -samt 
flere arenar. 

• Det er foreløpig 9 prostier i Eiker prosti, noe vi håper kommer til å fortsette. Det har vært noen 
signaler at de vil se reduksjon av antall prostier, ved sammanslåing med andre prostier. Vi som 
er i Eiker prosti er veldig enige i at vi ønsker å beholde prostiet vårt; det et flott prosti med mye 
bra samarbeid, og vi synes det er viktig med nærhetsledelse. 

• Konfirmantkullet 2024/2025 er i gang med undervisning og det gledelig er at alle de døpte har 
meldt seg opp til konfirmasjon. En herlig gjeng på 26 stykker. De reiser allerede på 
konfirmantleir til Uvdal 20-22 september. Det vil også være et tilbud å reise til Hamburg i 2025. 

• Borgerstua er noe utsatt når det er uvær med torden og lyn. Ved uværet som var nå nylig ble 
nettverket ødelagt på våre kontorer, slik at vi ikke får brukt printer. KIKT er på saken, så vi 
håper dette ordner seg snart. 
 

3.        Saker:  
      Sak 28/24     Regnskap akk. aug 

• Regnskapet ble gjennomgått, kommentert og godkjent. 
 
     
 
 
 
 
 

http://www.kirken.no/


 
 
  
 
 Sak 29/24     Budsjett forslag 2025 

• Kirkevergen har laget et forslag til budsjett for 2025. Erfaringer kirkevergen har med å lage et 
budsjett alene er meget krevende. Vi er et lite fellesråd og kirkevergen blir mye alene på sine 
ansvarsområder. Mulig kirkevergen kunne fått noe hjelp fra kommunesektoren, spesielt på tips 
og råd ved å spare/kutte? Er det noen steder vi kan kutte ned på noe eller finne noen andre 
løsninger, er det noe kommunen kan hjelpe til med og kanskje hatt noe mer 
tjenesteytingsavtaler på flere områder? Dette kan være et tema på budsjettmøtet med 
kommunen. 
Vedtak: Fellesrådet godkjenner forslaget. 
 

  Sak 30/24     5 års plan 
 
                                    Framtidige planer/prosjekter 
 År 2025: 

1. Utvendig maling av Holmen kirke og tilstandsrapport. Ca 600.000 kr. Prisen må vurderes etter en 
tilstandsrapport, for det er også behov for utbedring av råteskader noen steder på bygget. 

2. HC toalett i Solumsmoen kapell. Ca 1.000.000 kr (prisen er avhengig av om vi kan ha tett tank eller 

ikke). Prosjektering er ikke tatt med i prisen. 

3. Tilstandsrapport på alle bygninger. Er det noe vi kan gjøre selv eller må fagpersoner inn? 

 
År 2026: 

4. Minnelund Solumsmoen, ca 100.000 kr. Pris kommer an på hva vi skal ha og hvem som skal utføre 

jobben. Prisen vil forandre seg hvis prosjektering kommer i tillegg. 

År 2027: 
5. Driftsbygning Eggedal, ca 5.000.000 kr. Denne prisen kommer an på om fellesrådet kan bruke 
eksisterende bygg i Eggedal eller må bygge nytt.  

 
                         Allerede inne hos kommunen under framtidige investeringer: 
- Utvidelse Eggedal kirkegård + minnelund. 1.000.000 kr. Denne lå inne for 2025, men må utsettes 

siden kommunedelplanen ikke er landet ennå og vi vet ikke hvor utvidelsen kan bli. Utsatt til 2027. 
- Nytt tak Eggedal kirke. Ligger inne for år 2025. 2.000.000 kr. Disse midlene har fellesrådet søkt om 

å omdisponere til nytt varmeanlegg i Eggedal kirke, siden det er for lite midler til dette prosjektet. 
Tak Eggedal blir utsatt til 2028. 

 
                                                    Arbeid som pågår 

 Nytt varmeanlegg i Eggedal (3.000.000 kr fra kommunen) 

 Teknisk bygg i Eggedal (850.000 kr fra kommunen) 

 Nytt belegg/gulv i Solumsmoen kapell (det står igjen penger fra HC inngang- prosjektet). Tas 

samtidig som nytt HC toalett. 

 Vinduene i Holmen kirke. Foreløpig tatt 2 vinduer. (1.400.000 kr hos kommunen) 

 
Kommunen må ta stilling til Restaurering av Holmen kapell, ca 500.000 kr.   
Dette er uten prosjektering.  
Kirkerommet i kapellet blir ikke brukt per i dag. Mest til lagring av diverse utstyr. Det eneste 
fellesrådet bruker er bårerommet i kjelleren.  
 
Vedtak: Fellesrådet godtar forslaget som blir tatt med på budsjettmøte. 

 



 

 

 

 

 

Sak 09/24.4     Prosjekt nytt varmeanlegg Eggedal 

• Det er ønskelig å starte prosjektet nå i høst og det ble avholdt et ekstra møte i fellesrådet 27.8 

på grunnlag at det er ikke nok midler til prosjektet. Det ble foreslått at vi kunne bruke av de 

midlene som ligger inne for nytt tak/solceller i Eggedal for 2025. Taket i Eggedal er foreløpig 

ingen hast.  

• Dette ble tatt videre i møtet med administrasjonen i kommunen 2.9, og det ble nevnt fra vår 

side at dette hastet siden leverandører var klare til å sette i gang og vi ønsket ikke å utsette 

dette til våren for da å risikere å miste de som var interessert i jobben.  Dette må jo også 

behandles politisk. 

• Det har vært noe kommunikasjonssvikt på veien, men fellesrådet har nå sendt en sak til 

formannskapet om omdisponering av midlene. Vi håper på rask avklaring i denne saken, slik at 

prosjektet kan starte nå i høst. 

 

 

 

 

 

Eventuelt: 

Det er ønskelig å ha en dugnad i Holmen kirke. Den trenger vask innvendig. Sigdal skole- og 

ungdomskorps er interessert i en slik dugnad. Det må ses på midler og hva som skal/kan gjøres. 

 

 

  
 

 
 

                                                        NESTE MØTE 11.12 kl 16.00 
 
                     

                 Prestfoss, 13.09.2024        Møtesekretær                                                                    
Mette Gabrielsen Flågan  


